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 PROTOKÓŁ Nr LII/09 

 z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

z dnia 29 kwietnia 2009 r. 

 

Obrady sesji Rady rozpoczęto o godz. 8.30. 

Nieobecni w dniu sesji radni: A. Rysz , M. Stachów.    

 

Sesję Rady otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Jan Tomasz Kotapka. 

Po powitaniu radnych, Burmistrza Ścinawy Pana Andrzeja Holdenmajera, Sekretarza Miasta            
i Gminy Ścinawa Pana Jana Przybylskiego, Skarbnika Gminy Pani Marzeny Dawedowskiej - Macho, 
radcy prawnego, pracowników administracji, sołtysów i mieszkańców miasta i gminy stwierdził, Ŝe 
na podstawie podpisanej listy obecności w sesji Rady na stan 15 radnych, uczestniczy 13 radnych, 
co stanowi quorum przy którym moŜe obradować i podejmować prawomocne uchwały Rada 
Miejska w Ścinawie. 

Następnie stwierdził, Ŝe wszyscy radni otrzymali porządek obrad Rady, którego treść zamieszczono 
poniŜej w niniejszym protokole. 

1. Ewentualne zmiany do porządku obrad sesji. 
2. Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
3. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie: 

- Nr XLVII/09 z dnia 27 lutego 2009 r., 
- Nr XLVIII/09 z dnia 13 marca 2009 r., 
- Nr XLIX/09 z dnia 26 marca 209., 
- Nr L/09 z dnia 31 marca 2009 r.  

4.Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 
1) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ścinawy 

a) omówienie sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta i Gminy Ścinawa za 
2008 rok- referuje Burmistrz Ścinawy, 

b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłoŜonym przez Burmistrza Ścinawy 
sprawozdaniu z wykonania budŜetu Miasta i Gminy Ścinawa za 2008 r. - 
referuje Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa,  

c) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ścinawie nt. wykonania budŜetu 
Miasta i Gminy Ścinawa za 2008 roku – referuje Przewodniczący Komisji, 

d) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ścinawie w 
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ścinawy – referuje 
Przewodniczący Komisji, 

e) przedstawienie Uchwały Regionalne Izby Obrachunkowej w sprawie opinii do 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ścinawie z tytułu wykonania 
budŜetu Miasta i Gminy Ścinawa w 2008 roku – przedstawi 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie,  

f) dyskusja. 
2) zmian w budŜecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2009 rok uchwalonego Uchwałą Nr 
XLV/217/2008 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 30.12.2008r. 
3) wyraŜenia zgody na odstąpienie od Ŝądania zwrotu udzielonej bonifikaty, 
4) wyraŜenia zgody na odstąpienie od Ŝądania zwrotu udzielonej bonifikaty, 
5) wyraŜenia zgody na odstąpienie od Ŝądania zwrotu udzielonej bonifikaty, 
6) przyznania Nagrody Miasta i Gminy Ścinawa. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wolne wnioski. 
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7. Informacja Burmistrza Ścinawy o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Ścinawie za I kwartał 
2009 r. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym. 
9. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski.  

 

Ad.1 – Ewentualne zmiany do porządku obrad i przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie wniósł do porządku obrad projekt uchwały w sprawie , 
zmiany składu osobowego Komisji Rady Miejskiej, jako ppkt 6, przed pkt przyznania Nagrody 
Miasta i Gminy Ścinawa. 
 
Skarbnik Gminy w imieniu Burmistrza Ścinawy wniosła do porządku obrad projekt uchwały           
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego. 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-12, „przeciw”- 0 
„wstrzymała się” - 1) uwzględniono wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej             
w Ścinawie o zmianę w porządku obrad wprowadzając jako pkt 6 – projekt uchwały    
w sprawie zmiany składu osobowego komisji Rady Miejskiej w Ścinawie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-13, „przeciw”- 0 
„wstrzymały się”- 0) uwzględniono wniosek Skarbnika Gminy o zmianę w porządku 
obrad wprowadzając jako pkt 3 – projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu bankowego. 
Pozostałe punkty  pozostają bez zmian.  
 
Ad.2 - Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie poinformował: 

• zaproszeniu od Dyrekcji Centrum Kultury i Turystyki w Ścinawie na uroczystą akademię 
poświęconą Rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 maja, 

• apelu od mieszkańców Ścinawy w sprawie przeznaczenia środków finansowych na budowę 
ścinawskiego Centrum Kultury i Turystyki, 

• apelu od mieszkańców ulic: Reymonta, Kilińskiego, Sienkiewicza, dot. prośby                    
o uwzględnienie w najbliŜszych planach budŜetowych wykonania oświetlenia oraz 
utwardzenia ścieŜek,  ławek na terenie umiejscowionego w okolicy parku, 

• piśmie Sekretarza Miasta i Gminy Ścinawa w sprawie delegowania osoby do Powiatowej 
Rady Zatrudnienia, 

• prośbie o pomoc finansową w organizacji festynu z okazji 800 - lecia miejscowości od 
Sołectwa Dziewin,  

• terminie oględzin dróg gminnych o numerach geodezyjnych 1217 i 1219 w obr. Tymowa 
wyznaczonym na dzień 6 maja 2009 r., 

• o okolicznościach podjęcia uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli    
Przewodniczącą Związku Zawodowego Nauczycieli. 

 
Ad.3 - Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie: 

- Nr XLVII/09 z dnia 27 lutego 2009 r., 
- Nr XLVIII/09 z dnia 13 marca 2009 r., 
- Nr XLIX/09 z dnia 26 marca 2009 r., 
- Nr L/09 z dnia 31 marca 2009 r.  
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania „jednogłośnie” zatwierdzono Protokół         
Nr XLVII/09 z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 27 lutego 2009 r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania „jednogłośnie” zatwierdzono Protokół         
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Nr XLVIII/09 z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 13 marca 2009 r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania „jednogłośnie” zatwierdzono Protokół        
Nr XLIX/09 z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 26 marca 2009 r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania „jednogłośnie” zatwierdzono Protokół         
Nr  L/09 z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 31 marca 2009 r. 
 
Ad.4) Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał. 
 
4.1. ) Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Ścinawy.  

a) omówienie sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta i Gminy Ścinawa za 2008 rok- 
referuje Burmistrz Ścinawy. 

 
Burmistrz Ścinawy  Szanowni Radni i mieszkańcy rok 2008 moŜemy uznać za  bardzo udany. 
W roku 2008 wykonano po 15 latach oczekiwań wodociąg w Ręszowie, na który otrzymaliśmy 
dotację z Agencji Nieruchomości Rolnych w kwocie 285 tys. zł oraz 200 tys. zł z Powiatowego 
Funduszu Ochrony Środowiska, mieszkańcy po wielu latach doczekali się wody dobrej jakości. 
RównieŜ w 2008 r. wykonano kompleksy sportowe przy Gimnazjum i przy Szkole Podstawowej Nr 
3. Kompleks przy Szkole Podstawowej jest największym kompleksem przyszkolnym na terenie 
Dolnego Śląska i jednym z większych w Polsce. Dzieci ze Szkoły Podstawowej Nr 3, jak                   
i z Gimnazjum nie miały odpowiednich warunków, z takich obiektów powinniśmy się cieszyć. 
Powinniśmy być dumni i szczycić się takimi obiektami sportowymi, jakie w chwili obecnej 
posiadamy   
Wykonano remonty i doposaŜenie świetlic m.in. w DłuŜycach, Dziesławiu, Parszowicach, 
Przychowie, Zaborowie oraz w Buczkowicach. Środki na doposaŜenie świetlic pozyskaliśmy            
z funduszy europejskich, poczyniliśmy starania, aby pozyskać środki na doposaŜenie następnych 
świetlic. Została wymieniona instalacja elektryczna i logiczna w całym budynku Urzędu, co 
pozwoliło na wyremontowanie parteru; przeniesiono kasę, co usprawniło petentom załatwianie 
wielu spraw, bez konieczności wchodzenia na wyŜsze piętra. Wymieniono podłoŜe w SP Nr 3, 
chciałbym wspomnieć, Ŝe nakazy zostały nałoŜone przez Sanepid w 2003 roku. Szkoła w tej chwili 
wygląda przyjemnie. 
Wykonano remonty budynków komunalnych przy ul: Rybnej, Głogowskiej, Mickiewicza, Batorego, 
Lipowej, w porcie. Wykonano termomodernizację Sali gimnastycznej przy Gimnazjum Publicznym. 
Wykonano ciągi piesze chodników, remonty i modernizacje chodników przy ul. Lipowej, Królowej 
Jadwigi; wykonano nawierzchnię oraz część drogi przy ulicy  Rynek 9-15; zakończono II etap ulicy 
Sportowej. 
W ubiegłym roku zorganizowano waŜne wydarzenie, jakim był „I Blues nad Odrą”, który wpisał się 
na stałe w cykl imprez organizowanych w naszym mieście; w miejscowości DłuŜyce zostały 
zorganizowane DoŜynki Gminne. 
Rok naleŜy do bardzo udany i wierzę w to, Ŝe bieŜący rok będzie podobny do poprzedniego, ale 
mam nadzieję, Ŝe będzie jeszcze lepszy. Widzicie Państwo jak duŜe są zmiany, jest duŜo do 
zrobienia niestety nasz budŜet jest ograniczony, a Ścinawa nie naleŜy do gmin zamoŜnych. 
Ścinawa zmienia swoje oblicze, moim marzeniem jest to, aby te zmiany były jak najszybciej 
widoczne.  
Zwracam się z apelem, abyśmy rozsądnie podchodzili do zadań które planujemy, abyśmy nie  
zamraŜali pieniędzy na zadania, których nie jesteśmy w stanie wykonać.   

b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 
opinii o przedłoŜonym przez Burmistrza Ścinawy sprawozdaniu z wykonania budŜetu Miasta 
i Gminy Ścinawa za 2008 r. - referuje Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa. 

Skarbnik Gminy odczytała uchwalę Nr  II-60/2009 II Składu Orzekającego Regionalne Izby 
Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 8 kwietnia 2009 r. w sprawie opinii o przedłoŜonym przez 
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Burmistrza Ścinawy sprawozdania z wykonania budŜetu za 2008 rok. Opinia pozytywna. (w 
załączeniu do protokołu).  

c) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ścinawie nt. wykonania budŜetu Miasta          
i Gminy  Ścinawa za 2008 roku. 

Opinię Komisji Rewizyjnej odczytał upowaŜniony przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Radny Andrzej Groszek – członek przedmiotowej komisji przedstawiając w jej imieniu pozytywną 
opinię nt. wykonania budŜetu za 2008 rok (w załączeniu do protokołu). 

d) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ścinawie w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Ścinawy. 

Radny Andrzej Groszek wystąpił z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ścinawy         
(w załączeniu do protokołu). 

Radny Jerzy Sztaba o godz. 9.10 wystąpił z wnioskiem formalnym o przerwę. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania („za”-13, „przeciw”- 0 „wstrzymały się”- 0) 
uwzględniono wniosek Radnego Jerzego Sztaby o przerwę o obradach  Rady Miejskiej. 

Po przerwie o godz. 9.25 wznowiono obrady.  

e) przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii do wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ścinawie z tytułu wykonania budŜetu Miasta i Gminy 
Ścinawa w 2008 roku – przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie. 

Radny Jerzy Sztaba – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały Nr II-110/2009 II 
Składu Orzekającego Regionalne Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 27 kwietnia 2009 r.      
w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ścinawie o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Ścinawy z tytułu wykonania budŜetu za 2008 rok. Opinia pozytywna    
(w załączeniu do protokołu).  

f) dyskusja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej absolutorium jest bardzo waŜną uchwałą, to ona wskazuje na to, 
czy sprawy w naszym mieście podąŜają w dobrym kierunku, Ŝe budŜet wykonany jest zgodnie z 
zamierzeniami.  Proszę radnych o to, aby nie patrzyli na budŜet, jako nie zrealizowane zadania, 
wiemy , Ŝe bardzo duŜo zadań nie zostało zrealizowanych, ale my jako radni daliśmy na to 
przyzwolenie głosując w dniu 30 grudnia 2008 r. nad wydatkami niewygasajacymi. Daliśmy 
przyzwolenie Burmistrzowi na wykonanie zaległych zadań w tym roku, wobec powyŜszego nie 
moŜemy mieć pretensji, iŜ zadanie nie zostały zrealizowane. BudŜet formalnie został wykonany.   
Radny Andrzej Sitarski chciałbym się odnieść do realizacji budŜetu za 2008 rok pod kilkoma 
aspektami. Jako członek Komisji Rolnictwa chciałbym wypowiedzieć kilka słów w tej sprawie. Na 
początku swojej kadencji Pan Burmistrz obiecywał pojęcie zdecydowanych kroków w sprawie 
rolnictwa; jednym z tych kroków, które zamierzał wykonać było utworzenie wydziału, który zajmie 
się sprawami rolnictwa, pracownika, który się temu poświęci. Burmistrz deklarował, Ŝe osoba ta 
będzie pomagała rolnikom w pisaniu wniosków. Do dnia dzisiejszego czekam na wykonanie tego 
postulatu, jak do tej pory nie zauwaŜyłem takiego działania Burmistrza. Jednym z aspektów 
finansowych wykonania budŜetu za ubiegły rok było wycofanie środków z Funduszu Ochrony 
Środowiska, które były przeznaczone na melioracje. Melioracje w 2008 r. nie zostały wykonane, a 
potrzeby wykonania melioracji były zgłaszane przez mieszkańców wsi. Jest to istotny aspekt, 
poniewaŜ wpływa na plony i urodzaj osób, które na terenach rolnych mają swoje uprawy. Kiedy 
nie ma upraw z powodu niedroŜności układu melioracyjnego występują straty, następnie rolnicy 
występują o umorzenie podatku.  
Jestem przewodniczącym Komisji Zdrowia i Oświaty w oświacie wykonuje się wiele rzeczy, 
natomiast brak jest wiedzy, co kiedy i w jakiej formie będzie wykonywane; dla mnie jako 
przewodniczącego komisji jest to brak koncepcji rozwoju oświaty. NaleŜy zauwaŜyć pozytywne 
rzeczy, jakie działy się w oświacie w 2008 roku, ale powinniśmy znać wizję i koncepcję rozwoju 
oświaty Pana Burmistrza.  
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Kolejną kwestią jest próba przekształcenia ZGK. Praca zespołu, który powołano na tą okoliczność 
trapi radnych bardzo, poniewaŜ zespół rzekomo pracuje od bardzo dawna, wypracowuje swoje 
stanowiska, pewne informacje wpłynęły do Rady Miejskiej, ale za mało. Zakład budŜetowy, jakim 
jest Zakład Gospodarki Komunalnej wymaga szczególnego pochylenia nad nim przez nas, w 
szczególności przez samego Burmistrza, jako osoby kierującej samorządem; brak wizji                    
i konsekwencji Burmistrza w kierowaniu samorządem, a szczególnie ZGK. Brak mi koncepcji nt 
funkcjonowania zakładu na naszym terenie.  

Burmistrz Ścinawy szanowni Państwo z wielkim zdumieniem słucham Pana Andrzeja Sitarskiego, 
burmistrzem jestem 2,5 roku; prace związane z programem naprawczym ZGK rozpoczęliśmy        
w ubiegłym roku w listopadzie. Poprosiłem Szanowną Radę, aby włączyła się w jej prace, niestety 
spotkałem się z odmową z Państwa strony. Na przełomie lat 2003/ 2004 r., kiedy Pan Andrzej 
Sitarski był przewodniczącym Rady Miejskiej przez okres jednego roku za kwotę 60 tys. zł czy 80 
tys. zł była zatrudniona grupa z Gdańska, która miała zająć się przekształceniem ZGK. To nie jest 
sprawa łatwa podjąć taką waŜną decyzję dla Zakładu. Wiele rzeczy, które były omawiane podczas 
spotkań zespołu ogromnie mnie zaskoczyło. Pan jako przewodniczący Rady Miejskiej doskonale 
wiedział jakie są wyniki finansowe. Wiedział Pan, Ŝe składowisko odpadów przy ul. Wrocławskiej 
wypełniało się z dnia na dzień, Ŝe napływały śmieci z zewnątrz gminy. Dziwi mnie, Ŝe Pan w taki 
sposób wypowiada się o pracach zespołu. Państwo nie podjęliście decyzji ratowania Zakładu         
w 2004 r. Prace idą w bardzo dobrym kierunku. W niedługim okresie czasu Komisja, do której nie 
chcieliście Państwo przystąpić przedstawi efekt swojej pracy. Odnosząc się do melioracji- osoby, 
które zatrudniliśmy w ramach prac interwencyjnych wykonywały prace oczyszczania Zimnicy.     
ZGK i pracownicy z grup interwencyjnych wykonywali prace w Tymowej, Dziesławiu. W tym 
temacie nie zgadzam się z Panem, poniewaŜ wiele prac pracownicy wykonali. W bieŜącym roku 
równieŜ zatrudnimy pracowników interwencyjnych, którzy będą wykonywali oczyszczanie rzeki 
Zimnicy i Ługi na odcinku 5,5 km. 

Radny Jerzy Sztaba restrukturyzacja ZGK jest zadaniem burmistrza. W ZGK odbyło się referendum, 
w nim zdecydowana większość pracowników nie Ŝyczyła sobie restrukturyzacji przedsiębiorstwa, 
poniewaŜ ma pewne obawy, my nie moŜemy nikogo uszczęśliwiać na siłę. Gdyby Ci pracownicy 
zwrócili się do Rady Miejskiej, wówczas Rada przychyliłaby się do ich prośby.  

Radna Krystyna Olszewska zawsze podczas sesji absolutoryjnej odnoszę się do inwestycji. Gmina 
to nie tylko miasto, ale równieŜ 21 sołectw. Na inwestycje w 2008 roku zaplanowano 6 159 435,17 
zł inwestycje wykonano za 3 912 703,84 zł, na niewygasajace przeniesiono kwotę 2  246731, 33 
zł. Inwestycje to dobro dla obywatela, samorządu, kraju. Inwestycje wzbogacają gminę, 
zwiększają jej majątek, poprawiają estetykę gminy oraz chronią środowisko. Niezrealizowanie 
zadań w terminie uniemoŜliwia pozyskiwanie środków zewnętrznych na realizację tychŜe zdań. 
Przenosząc zadania na niewygasające Rada Miejska chciała umoŜliwić burmistrzowi realizację 
tychŜe zadań, ale pomimo dwukrotnego przeniesienia nie zrealizowano zadań. Zanotowałam 
zadania, które przechodziły na niewygasające od początku Pana kadencji: ujęcie wody                  
w Redlicach, budowa kanalizacji sanitarnej w Lasowicach, projekt infrastruktury os. Klasztorne, 
projekt kanalizacji gminy północ - Dziesław, Buszkowice, Przychowa, Chełmek Kolonia. Panie 
Burmistrzu nie ma inwestycji na wsi.  

Burmistrz Ścinawy sprawa Redlic jest jeszcze z 2005 roku., co rok przechodziła na zadania 
niewygasające; kilkakrotnie były wykonywane odwierty, po głębszych odwiertach znaleziono wodę, 
odebrane jest pozwolenia na budowę, najprawdopodobniej do końca czerwca, po wielu latach to 
zadanie będzie wykonane. Odnosząc się do kanalizacji w Lasowicach, część sołectwa naleŜy do 
programu Natura 2000 i w związku z tym wymagana jest duŜa liczba pozwoleń i są powaŜne 
utrudnienia. Projektant, który projektuje kanalizację gminy północ - Dziesław, Buszkowice, 
Przychowa, Chełmek Kolonia nie spodziewał, iŜ będzie tyle trudności w związku z tym koszty 
inwestycji wzrastają do kilku milionów. Proszę mi nie zarzucać, Ŝe nie realizuję zadań, poniewaŜ są 
powaŜne przeszkody, wielokrotnie to Państwu tłumaczyłem.  

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa chciałbym odnieś się w kolejności chronologicznej do uwag 
radnych. Nie jest prawdą, Ŝe RIO zaskakuje Burmistrza i radnych, w sprawie wydania opinii do 
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wniosku Komisji Rewizyjnej, to radni zaskoczyli RIO. W dniu 17 marca bieŜącego roku Burmistrz 
sprawozdaniem przedłoŜył Radzie informację z wykonania budŜetu za 2008 r. i od tej chwili 
Komisja Rewizyjna mogła pracować nad wnioskami, niestety Komisja nie potrafiła się spotkać i 
wypracować wniosków, zrobiła to ostatecznie w dniu 15 kwietnia. Komisja wypracowała opinię nie 
wypracowała wniosku, w związku z tym RIO kontaktowała się z Panią Skarbnik, aby uzupełnić 
braki formalne, uzupełniono je w dniu 24 kwietnia. UwaŜam, Ŝe w Radzie jest brak organizacji 
pracy. Chciałbym się odnieść do zarzutów Pana Andrzeja Sitarskiego - melioracje reguluje prawo 
wodne; istnieje kilka kategorii cieków wodnych: podstawowy, szczegółowy i główny. Za ciek 
szczegółowy odpowiada ta osoba, która bezpośrednio czerpie z niego korzyści, tj. rolnik. Główne 
cieki naleŜą do Wojewódzkich Zarządów Melioracji i Urządzeń Wodnych. Temat, który Pan poruszył 
całkowicie rozmija się z oceną wykonania budŜetu za 2008 r. Wypełnianie wniosków dla rolników 
nie jest zadaniem własnym gminy i nie leŜy w kompetencji samorządu gminnego.    

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-11, „przeciw”- 0 
„wstrzymały się”- 2) Uchwałą Nr LII/271/2009 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29 
kwietnia 2009 r. udzielono absolutorium Burmistrzowi Ścinawy.  
 

4.2) Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian       
w budŜecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2009 rok uchwalonego Uchwałą Nr XLV/217/2008 Rady 
Miejskiej w Ścinawie z dnia 30.12.2008r. 
 
W imieniu Przewodniczącego Komisji BudŜetu, Finansów i Strategii Gospodarczej Rady Miejskiej    
w Ścinawie opinię Komisji odczytał Radny Andrzej Groszek:  

Komisja w odniesieniu do posiedzenia z dnia 27 kwietnia 2009 r., na którym bardzo szczegółowo 
przeanalizowała wydatki dotyczące działu 750 Administracja Publiczna i stopień realizacji 
dochodów w okresie od 01.01.2009 r. do 24.04.2009 r. odnosząc się do porównanego okresu roku 
2008 oraz stanu realizacji zadań inwestycyjnych omawianych w trakcie posiedzenia zaplanowanych 
w przyjętym na 2009 roku budŜecie gminy przedstawia poniŜsze stanowisko dotyczące 
przedstawionego projektu uchwały budŜetowej. W trakcie szczegółowej analizy zapisanych zadań 
okazało się, Ŝe część inwestycji jest juŜ  po rozstrzygniętych przetargach, część zaś dopiero w 
trakcie tworzenia dokumentacji projektowej mi. n. zadania dotyczące kanalizacji terenu gminy lub 
budowy Centrum Kultury i Turystyki. Komisja po zebraniu powyŜszych informacji wnioskuje w 
stosunku do projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie na rok 2009                   o 
pozostawienie w budŜecie zapisów dotyczących: zadania pn. „Wykonanie nawierzchni drogi 
gminnej w miejscowości Tymowa do kościoła p.w. M B B w kwocie 80.000 zł, zadania „Wykonanie 
nawierzchni drogi gminnej nr 236, 238 w miejscowości DłuŜyce” (projekt) 20. 000 zł oraz remont 
nawierzchni ul. Rybnej wraz z budową chodnika 10. 000 zł. Środki na pokrycie wydatków komisja 
wnioskuje uzyskać w wyniku zmniejszenia wydatków na zadaniu pn. „Budowa Centrum Kultury       
i Turystyki” etap I w kwocie 110.000 zł. 
W związku z uzyskaną przez członków komisji informacją o niedostarczeniu pełnej dokumentacji 
przez projektanta, komisja wnioskuje jednocześnie o zorganizowanie, po dostarczeniu pełnej          
i kompletnej dokumentacji dot. CKiT spotkania celem zapoznania radnych z powyŜszym 
zagadnieniem w tym całkowitymi kosztami zadania.  
Wniosek został przyjęty 4 głosami „za” przy jednej osobie nie biorącej udziału w głosowaniu.  
 
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa uczestniczyłem w posiedzenia Komisji, podczas której 
poinformowałem, Ŝe dokumentacja będzie dostępna w środę i faktycznie tak jest, nie widzę 
problemu, Ŝeby ją udostępnić. UwaŜam, Ŝe nie trafna jest Państwa decyzja o zabraniu środków z 
CKiT, w momencie, gdy mamy juŜ dokumentację.  
 
Radny Arkadiusz Dąbrowski wnioskowane spotkanie ma na celu przybliŜenie radnym zadania dot. 
budowy Centrum Kultury i Turystyki wraz z rzeczywistymi kosztami. Radni po tym spotkaniu na 
pewno wrócą do tematu budowy Centrum Kultury i Turystyki wówczas ze Skarbnikiem                  
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i Burmistrzem spróbują znaleźć moŜliwość sfinansowania realizacji tego zadania. 
Burmistrz Ścinawy jak wspominał Pan Sekretarz otrzymaliśmy juŜ dokumentację, w przeciągu 
dwóch tygodni chcemy ogłosić przetarg. Gdy nie będziemy mięli tej kwoty będą chciał ogłosić 
przetarg, ale będzie się to wiązał z koniecznością zwoływania sesji w trybie pilnym, w momencie, 
gdy zabraknie nam środków.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-9,„wstrzymały 
się”- 3, 1 osoba nie brała udział w głosowaniu) przyjęto wniosek Komisji BudŜetu, 
Finansów i Strategii Gospodarczej w sprawie zmian w budŜecie.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-13, „przeciw’-0, 
„wstrzymało się”-0) przyjęto wniosek Komisji BudŜetu, Finansów i Strategii 
Gospodarczej w sprawie zorganizowania spotkania. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”- 9, „przeciw”- 0 
„wstrzymały się”- 3, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu) Uchwałą Nr 
LII/272/2009 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29 kwietnia 2009 r. wprowadzono 
zmiany do budŜetu.  
 
Ad.4.3) Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego.  
 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Strategii Gospodarczej Rady Miejskiej w Ścinawie 
Radny Arkadiusz Dąbrowski przedstawił w imieniu Komisji pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”- 13, „przeciw”- 0 
„wstrzymało się”-0) Uchwałą Nr LII/273/2009 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29 
kwietnia 2009 r. wyraŜono zgodę na zaciągnięcie długoterminowego kredytu 
bankowego.  
 
Ad.4.4) Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na odstąpienie od Ŝądania zwrotu udzielonej bonifikaty nieruchomości lokalowej 
połoŜonej w Ścinawie przy ul. Rynek 15/10. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej              
w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański przedstawił w imieniu Komisji pozytywną opinię do 
projektów uchwały od ppkt 3 do ppkt 5.  
 
Radna Krystyna Olszewska w związku z tym, iŜ osoby, które wcześniej wykupiły mieszkania od 
Gminy za 10% i podpisały zobowiązanie, z którego wynikało, Ŝe nie mogą ich sprzedaŜ na wolnym 
rynku przez okres 5 lat, w chwili obecnej po 3 latach zamierzają sprzedaŜ mieszkania, czy Gmina 
będzie korzystała z prawa pierwokupu? Czy jest to zysk czy strata dla Gminy? 
Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego, Nieruchomości i Rolnictwa  
przepisy prawa dają moŜliwość wyraŜenia zgody przez Radę na odstąpienie od Ŝądania zwrotu 
bonifikaty. Sprawa dotyczy lokali w starych budynkach, osoby, które proszą we wniosku               
o moŜliwość sprzedaŜy lokali są juŜ w starszym wieku, chcą  sprzedać mieszkania, by nabyć lokal z 
centralnym ogrzewaniem. Zgodę wyraŜa Rada, nie ma przymusu w tym temacie, jeŜeli Rada 
uwaŜa, Ŝe wniosek nie zasługuje na uwzględnienie - nie wyraŜa zgody. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-11, „przeciw”-0, 
„wstrzymały się”-2) Uchwałą Nr LII/274/2009 Rady Miejskiej Ścinawie z dnia 29 
kwietnia 2009 r. wyraźno zgodę na odstąpienie od Ŝądania zwrotu udzielonej 
bonifikaty.   
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Ad.4.5) Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na odstąpienie od Ŝądania zwrotu udzielonej bonifikaty nieruchomości lokalowej 
połoŜonej w Ścinawie przy ul. Mickiewicza 7/2. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-11, „przeciw”-1, 
„wstrzymała się”-1) Uchwałą Nr LII/275/2009 Rady Miejskiej Ścinawie z dnia 29 
kwietnia 2009 r. wyraźno zgodę na odstąpienie od Ŝądania zwrotu udzielonej 
bonifikaty.   
 
Ad.4.6) Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na odstąpienie od Ŝądania zwrotu udzielonej bonifikaty nieruchomości lokalowej 
połoŜonej w Ścinawie przy ul. Mickiewicza 18/4. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-11, „przeciw”-0, 
„wstrzymały się”-2) Uchwałą Nr LII/276/2009 Rady Miejskiej Ścinawie z dnia 29 
kwietnia 2009 r. wyraźno zgodę na odstąpienie od Ŝądania zwrotu udzielonej 
bonifikaty.   
 
Ad.4.7) Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
składu osobowego komisji Rady Miejskiej w Ścinawie wraz z uzasadnieniem.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-11, „przeciw”-0, 
„wstrzymały się”-2) Uchwałą Nr LII/277/2009 Rady Miejskiej Ścinawie z dnia 29 
kwietnia 2009 r. odwołano Radnego Piotra Piechowicza ze składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej powołanej Uchwałą Nr I/4/2006 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 27 
listopada 2006 r. , w skład Komisji powołano Radnego Jana Hałasa.   
 
Ad.4.8) Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie przedstawił projekt uchwały w sprawie 
przyznania nagrody Miasta i Gminy Ścinawa.  
 
Przewodniczący Rady Nominacyjnej Radny Andrzej Groszek odczytał wnioski końcowe Rady, które 
brzmią następująco: 

1) Wniosek mieszkańców o uhonorowanie Stowarzyszenia „Równe Szanse nie spełnił 
wymogów formalnych z uwagi na: 

a) brak wymaganej ilości podpisów tj. 10 zamiast minimum 25, 
b) wniosek został złoŜony przed terminem ogłoszenia konkursu – po wezwaniu podpisy 

uzupełniono. 
2) Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej z dnia 17 kwietnia 2009 r. o uhonorowanie 

Stowarzyszenia „Aktywny Dziewin” spełnia wymogi formalne. 
3) Wniosek Burmistrza Ścinawy z dnia 24 kwietnia 2009 r. o uhonorowanie Stowarzyszenia 

„Równe Szanse” spełnia wymogi formalne. 
4) PrzełoŜyć Radzie Miejskie w Ścinawie po głosowanie celem uhonorowania Nagrodą Miasta    

i Gminy Ścinawa dwóch Stowarzyszeń tj. „Aktywny Dziewin” i „Równe Szanse”.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania („za”-10, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0)) 
uwzględniono wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ścinawie o uhonorowanie 
Stowarzyszenia „Aktywny Dziewin”. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania („za”-3, „przeciw”- 0, „wstrzymało się”-0) ) 
odrzucono wniosek Burmistrza Ścinawy o uhonorowanie Stowarzyszenia „Równe 
Szanse” . 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-10, „przeciw”-0, 
„wstrzymały się”-3) Uchwałą Nr LII/278/2009 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29 
kwietnia 2009 r. przyznano Nagrodę Miasta i Gminy Ścinawa w roku 2009 za 
całokształt pracy na rzecz Miasta i Gminy Ścinawa Stowarzyszeniu „Aktywny Dziewin”.  
 
O godzinie 10.50 ogłoszono przerwę o obradach. 
 
Ad.5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Jan Kotapka  
Ile przez ostatni rok wszczęto postępowań w sprawie niszczenia przyrody w zakresie nielegalnej 
wycinki korony drzew? 
 
Radny Arkadiusz Dąbrowski  

1. Kiedy rozpoczną się prace związane z budową oświetlenia przy ul. Wrocławskiej i proszę o 
przybliŜenie zakresu tych prac? 

2. Czy prace związane z nawierzchnią ul. Kościuszki zostały juŜ odebrane oraz czy Gmina 
będzie egzekwowała od wykonawcy obowiązek doprowadzenia stanu nawierzchni do stanu 
przed wykonawczego, duŜo lepszego niŜ w chwili obecnej? 

 
Radny Zdzisław Cichuta  

1. Jaki zakres prac obejmuje remont budynku Reymonta 25? Budynek w fatalnym stanie 
technicznym? 

2. Kiedy zostanie odnowiony pomnik wraz z tablicą upamiętniającą nadanie praw miejskich dla 
Ścinawy?- pytałem o to w ubiegłym roku- odpowiedział Pan na wiosnę – więc pytam kiedy?  

3. Czy zadanie pn. „Budowa kanalizacji rozdzielczej i przyłącza wody wraz z nawierzchni drogi 
i chodników przy ul. Leśnej” zostanie w tym roku wykonane kompleksowo, jak Pan 
zapewniał mieszkańców, łącznie z barakiem po byłym SKR. Jednocześnie muszę nadmienić, 
Ŝe nie ujął Pan tego zadania w budŜecie na 2009 r. wiedząc o tym, Ŝe pozwolenie na 
budowę traci moc 30 czerwca 2009 r.; dopiero po weryfikacji to Rada Miejska przywróciła 
to zadanie do budŜetu na 2009 r.  

4. Czy jest odpowiedź z GDDKiA z Wrocławia w sprawie budowy chodnika wzdłuŜ drogi 
krajowej E-36 od przejazdu kolejowego do zabudowań ulicy Leśnej, pytałem o to w 
grudniu? 

 

Radny Mirosław Kraśniański  

1. Czy zostaną wyrównane drogi gminne w miejscowości DłuŜyce jak równieŜ drogi w 
miejscowości Jurcz, o co wnioskował sołtys wsi? 

2. Czy EnergiaPro odniosła się do zamontowania opraw świetlnych w miejscowości DłuŜyce?  
3. Kiedy przedstawi Pan projekt uchwały w sprawie przekształcenia ZGK Ścinawa?  
4. Kiedy zostanie przedstawiony plan remontów budynków komunalnych na 2009 r.?  
 

Radny Andrzej Groszek 

1. Czy został wykonany- zakończony projekt przybudówki świetlicy KrzyŜowa i na jakim etapie 
są sprawy związane ze zmianą zapisu w planie przestrzennego zagospodarowania dot. 
prowadzonej inwestycji? 

2. O ile wzrośnie opłata za oświetlenie w gminie w związku z rozbudową oświetlenia w parku 
miejskim? 

3. Ile zespół ds. pozyskiwania środków unijnych pozyskał pieniędzy?  
4. Jakie do dnia dzisiejszego poniesiono koszty związane z przeprowadzonymi remontami i 

zakupami sprzętowymi w tut. Urzędzie? 
5. Ilu mieszkańców pobrało projekt na oczyszczalnię biofitową?  
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Radna Krystyna Olszewska 

1. Jaki jest wynik kontroli zarządzonej przez Burmistrza w budynkach uŜyteczności publicznej i 
jakie są potrzeby finansowe na realizację wyników kontroli? 

2. Kiedy Pan Burmistrz przedstawi zaktualizowany Wieloletni Plan Inwestycyjny na lata 2007 - 
2013 ? 

 

Radny Jerzy Sztaba 

1. Dlaczego nie otrzymałem odpowiedzi w sprawie pracy Z-cy Burmistrza Pani Wendzonki? 
Czy dalej pracuje i czy będzie pracowała w naszym Urzędzie? 

2. Jaki będzie roczny koszt oświetlenia parku? 
3. Kiedy Gmina przystąpi do naprawy i wymiany chodników w Rynku i jego obrębie?  

 
Radny Andrzej Sitarski 

1. Czy i kiedy została zainstalowana dodatkowa lampa na targowisku w Ścinawie?  
2. Co oznaczają tablice przy wjeździe do Gminy (certyfikowana lokalizacja inwestycji)?  
3. Co z herbem na budynku straŜy w Ścinawie? 
4. Na jakiej podstawie zostało określone, Ŝe Ścinawa w 2009 r. obchodzi 760 rocznicę 

uzyskania praw miejskich?  
5. Kiedy zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie kanalizacji na os. Klasztornym etap I?  

 

Radna Jadwiga Marchewka  

1. Niezwłocznie zabezpieczyć dach przy ul. Mickiewicza (nad jubilerem gabinetem 
kosmetycznym). W dniu 27.04.2009 r. miało miejsce następujące zdarzenie: na samochód 
osobowy spadły dachówki, w konsekwencji tego została zbita szyba samochodu oraz 
pogięta blacha auta. Wydarzenie zostało zgłoszone w tut. siedzibie Policji. W dalszym ciągu 
spadają dachów na ulicę i chodnik. 

2. Na jakim etapie są prace „byłej szkoły” w Wielowsi.  
 
Ad. 6. Wolne wnioski. 

Radny Jan Kotapka  

1. Wnoszę o uporządkowanie terenu ścinawskich błoni z pobitych butelek oraz o wymianę 
pisaku w piaskownicy na placu zabaw. 

2. Na prośbę mieszkańców osiedla ul. Jagiełły wnoszę o ustawienie tablic z informacją            
o zakazie wyprowadzania psów lub z informacją o obowiązku sprzątania po psach. 

 
Radny Arkadiusz Dąbrowski 

1. Wnioskuję o zlecenie wykonania remontu cząstkowego nawierzchni dróg gminnych na 
terenie Gminy Ścinawa masą bitumiczną. 

2. Wnioskuję o umieszczenie znaku D-42 (teren zabudowany) od strony miejscowości Dębiec 
na wysokości ul. Chobieńska 34. 

 

Radny Jan Hałas 

1. Wnioskuję o zmianę statutu w sprawie przyznania Nagrody Miasta i Gminy Ścinawa, 
zgodnie z uchwałą NSA. 

2. Wnioskuję o ustawienie placu zabaw dla dzieci przy ul. Reymonta 25. 
 

Radny Mirosław Kraśniański  

1. Wnoszę o zmianę godzin przyjęć Radnych na oficjalnej stronie Urzędu. 
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2. W imieniu członków Komisji Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego wnioskuję o 
przedstawienie zakresu remontu budynku komunalnego przy ul. Reymonta 25. 

3. Wnioskuję o umieszczenie tabliczki informującej o typie przystanku przy ustawionym 
oznakowaniu przystanku.  

 

Radny Zdzisław Cichuta  

1. Po raz trzeci składam wniosek o dokończenie kanalizacji przy posesji RóŜana 4 – sprawa 
priorytetowa, poniewaŜ na ściany wszedł grzyb i wilgoć, a mieszkańcy obecnie juŜ od 2,5 
roku nie mogą się doprosić zakończenia zadania zarówno w Urzędzie Miasta i Gminy 
Ścinawa oraz Zakładzie Gospodarki Komunalnej. Jest to Ŝenujące, Ŝe tak długo to trwa, a 
mieszkańcy Ŝyją w karygodnych warunkach. Ostatnia wypowiedz Burmistrza w tej sprawie z 
dnia 08.012.2008 r. brzmi: problemy kanalizacji budynku przy ul. RóŜanej 4 dyrektor ZGK w 
Ścinawie zadeklarował rozwiązać do końca marca 2009 r. 

2. W imieniu mieszkańców składam wniosek o naprawę chodnika od mostku przez błonie w 
stronę stacji PKP – poniewaŜ jest w bardzo złym stanie technicznym co uniemoŜliwia 
poruszanie się po nim w normalnych warunkach. 

 

Radny Andrzej Sitarski  

1. Wnoszę o posprzątanie wszystkich przystanków autobusowych na terenie całej gminy, a w 
szczególności w Turowie. 

2. Wnoszę o natychmiastowe załatanie dziury w chodniku przy ul. Głogowskiej 8. 
3. Wnoszę o dokonanie zmiany na stronie internetowej www.scinawa.com.pl w zakładce 

Kultura - aktualnie ŚOK zmieniono na CKiT w Ścinawie.  
4. Wnoszę o naprawę chodników w centrum miasta ulic: Mickiewicza, Grodzkiej, Rynek, 

Robotniczej, Głogowskiej.  
5. Wnoszę o dokończenie malowania zewnątrz budynku straŜy poŜarnej w Ścinawie. 
6. Wnoszę o ustawienie tablicy zakazującej wysypywania śmieci przy ul. Sienkiewicza.  

 

Radna Krystyna Olszewska  

1. Wnoszę o udroŜnienie przepływu pod drogą gminną w Chełmku Wołowskim przy posesji 
12-13 oraz wykonanie kratki przykrywającej studzienkę ściekową oraz usunięcie z drogi 
kamieni granitowych, bo zagraŜają bezpieczeństwu korzystających z tej drogi mieszkańcom. 

2. Wnoszę o wyjaśnienie sprawy dotyczącej korzystania z dróg gminnych o Nr 1217i 1219, 
które nie spełniają swojej roli, bo nie ma przejazdu przed torami kolejowymi do drogi 
Tymowa, Dziesław.  

3. W związku z otrzymanym pismem, Ŝe brakuje środków finansowych na bieŜące utrzymanie 
dróg dotyczy Tymowej i Chełmka Wołowskiego proszę o zwiększenie kwoty, co spowoduje 
naprawę dróg gminnych. 

4. Wnoszę o wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych o posprzątanie wyciętych gałęzi w 
rowach przy drodze powiatowej Ścinawa- Tymowa _Lubin, bo część gałęzi leŜy na polach 
rolników (ul. Chobieńska - do przejazdu kolejowego).  

5. Wnoszę o wystąpienie do Telekomunikacji o naprawę chodnika w Tymowej przy świetlicy 
wiejskiej w Tymowej, usuwano miesiąc temu awarię i pozostawiono ogrodzoną dziurę 
taśmą.  

 
 
Radny Jerzy Sztaba 

1. Czy Gmina prowadzi rozmowy z zarządcą dworca PKP w sprawie wysprzątania                     
i pomalowania dworca? 

2. Kiedy Gmina wystąpi do GDDKIA we Wrocławiu w sprawie oświetlenia mostu na rzece 
Odra?  



 12 

 

Radny Andrzej Groszek 

1. Wnioskuję o podjęcie działań zmierzających do wydania zakazu umieszczania ogłoszeń na 
drzewach.  

2. Wnioskuję o umieszczenie fotoradaru w miejscowości Turów.  
 
Pani Wanda Kucner  

1. Proszę o rozstawienie koszty na śmieci obok ścinawskiego basenu oraz pomiędzy błoniami 
a drogą na stację PKP. 

2. Proszę o umieszczenie tablic informujących o zagroŜeniu, jakie powodują studzienki 
kanalizacyjne na terenie Gminy. 

3. Proszę o udzielenie informacji, kto wyraził zgodę na wycięcie dębu w parku w alei od strony 
Ośrodka Alzheimerowskiego. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Ścinawie za I kwartał 
2009 r. 
W omawianym okresie tj. 01.01.2009 r. do 31.03.2009 r. podjęto 40 uchwał na 5 sesjach Rady 
Miejskiej w Ścinawie, z tego 36 z inicjatywy uchwałodawczej Burmistrza Ścinawy. 
 
1.W zakresie gospodarki finansowej podjęto 5 uchwał, z tego: 

1) 3 uchwałami dokonano zmian w budŜecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2009 r.  uchwalonego 
uchwałą Rady Miejskiej Nr XlV/217/2008 z dnia 30.12.2008 r., po uprzednich opiniach 
wypracowanych przez Komisję BudŜetu, Finansów i Strategii Gospodarczej. Uchwały 
wdroŜono w Ŝycie w bieŜącej pracy samorządu zgodnie z zawartymi zapisami, m.in. 
dokonano zwiększenia wydatków o kwotę 2 690 zł z przeznaczeniem na wypłatę 
odszkodowania straŜakowi OSP, który uległ wypadkowi w czasie działań ratowniczych, 
zwiększenia o kwotę 10 000 zł z przeznaczeniem na zabezpieczenie środków na stypendia 
naukowe dla najzdolniejszych uczniów, zwiększenia o kwotę 15 850 zł na dotację dla 
Ścinawskiego Ośrodka Kultury z przeznaczeniem jako wkład własny na realizację zadania 
pn. „Zakup wyposaŜenia do świetlic wiejskich w Buczkowicach, Tymowej i Wielowsi”.  
Na sesji Rady Miejskiej w dniu 27.02.2009 r. zwiększenia dokonano w rozdziale 75023 
Urzędy Gmin o kwotę 91 000 zł zwiększenie dotyczy wydatków rzeczowych w Urzędzie 
Miasta i Gminy o kwotę 86 000 zł oraz rocznej składki członkowskiej za uczestnictwo w 
Stowarzyszeniu Lokalnej Grupy Działania „Kraina Łęgów Odrzańskich” w § 4430 o kwotę 
5 000 zł; zmniejszono wydatki o kwotę 43 000 zł z przeznaczeniem na zadanie „Budowa 
przytani nad Odrą”. 
Uchwałą Rady Miejskiej z dnia 31.03.2009 r. dokonano m.in. zwiększenia pozostałych 
dochodów o kwotę 131 002 zł, dokonano zmniejszenia subwencji oświatowej o kwotę 
178 975 zł, dokonano zwiększenia o kwotę 643 048 zł z tytułu dotacji z funduszy celowych 
na dofinansowanie zadań inwestycyjnych gminy; dokonano zwiększenia o kwotę 145 000 zł 
na następujących zadaniach: „Remont nawierzchni ulicy Rybnej wraz z budową chodnika” - 
o kwotę 60 000 zł, „Wykonanie nawierzchni drogi gminnej nr 236, 238 w miejscowości 
DłuŜyce (projekt) – o kwotę 25 000 zł, „Wykonanie nawierzchni drogi gminnej w 
miejscowości Tymowa do Kościoła p.w. Matki Boskiej Bolesnej” – o kwotę 60 000 zł; 
zmniejszenia o kwotę 57 000 zł na zadaniu pn. „Budowa przystani nad Odrą”; zwiększenia 
o kwotę 30 000 zł na zadaniu „Wymiana sanitariatów w SP nr 3”; zwiększenia o kwotę 
25 000 zł na zadaniu pn. „Osiedle mieszkaniowe przy ul. Wiosennej projekt wod- kan”; 
zwiększenie o kwotę 179 500 zł na zadaniu „Budowa kanalizacji sanitarnej, deszczowej, 
nawierzchni ulic Reymonta, Sienkiewicza, Słowackiego, Spacerowa, Kilińskiego – etap I” raz 
zmniejszenia o kwotę 110 000 zł na zadaniu Budowa kanalizacji sanitarnej, deszczowej, 
nawierzchni ulic Reymonta, Sienkiewicza, Słowackiego, Spacerowa, Kilińskiego- etap II”; 
zwiększenia o kwotę 790 128 zł na zdaniu „Budowa Centrum Turystyki i Kultury – etap I”.  
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2) Uchwałą Rady ustalono stawki jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Ścinawie, uchwała weszła w Ŝycie z dniem podjęcia z mocą 
obowiązującą od 1 stycznia 2009 r.   

3) Uchwałą Rady przyjęto dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej we Wrocławiu w kwocie 173 000,00 zł z przeznaczeniem na realizację 
zadania pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej, deszczowej, nawierzchni ulic, chodników- ulice: 
Reymonta, Sienkiewicza, Słowackiego, Kilińskiego, Spacerowa – etap I” ustalono stawki 
podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku, uchwała przekazana do publikacji, 
weszła w Ŝycie po 14- dniach od daty opublikowania. 

2. W zakresie gospodarki nieruchomościami podjęto 23 uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
wydzierŜawienie nieruchomości gruntowych na wniosek mieszkańców m.in. na prowadzenie 
działalności handlowej, ogródki przydomowe, tymczasowe garaŜe, pod uprawy polowe na terenie 
Miasta i Gminy Ścinawa, uchwały weszły w Ŝycie z dniem podjęcia. 
3. W zakresie planowania przestrzennego podjęto 3 uchwały, które wdroŜono do realizacji, 
przystąpiono do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta (1 
uchwała) i dla gminy (2 uchwały).  
4. Uchwałą Rady Miejskiej zmieniono Statut Ścinawskiego Ośrodka Kultury, w wyniku czego 
nastąpiła zmiana nazwy na Centrum Kultury i Turystki, uchwała weszła w Ŝycie 14 dni od daty 
publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego (ogłoszenie w Dzienniku 
Urzędowym z dnia 06 marca 2009 r., Nr 37, poz. 802). 
5. Z inicjatywy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ścinawie podjęto uchwałę w 
sprawie zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej, który wdroŜono do realizacji w pracy organu 
stanowiącego.  
6. Uchwałą Rady Miejskiej przyjęto Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy w Rodzinie na rok 2009, przedmiotowa 
uchwała weszła w Ŝycie z dniem podjęcia, z mocą obowiązującą od 01.01.2009 r. Podstawowe cele 
programu to: rozpoznawanie specyfiki problemów alkoholowych, narkotykowych i przemocy w 
rodzinie na terenie Miasta i Gminy Ścinawa oraz potrzeb lokalnego środowiska w zakresie pomocy 
w ich rozwiązywaniu; promowanie zdrowych, wolnych od środków uzaleŜniających postaw 
społecznych waŜnych dla profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych; zmniejszanie 
rozmiarów aktualnie występujących problemów alkoholowych, narkotykowych i przemocy w 
rodzinie, a takŜe zapobieganie powstawaniu nowych; zwiększenie skuteczności i dostępności usług 
terapeutycznych dla osób uzaleŜnionych i członków ich rodzin; profilaktyka poprzez organizowanie 
czasu wolnego dzieci i młodzieŜy oraz promowanie programów profilaktycznych skierowanych do 
dzieci i młodzieŜy i ich rodziców; prowadzenie działalności wychowawczej i informacyjnej w 
zakresie rozwiązywania problemów alkoholowych i narkotykowych. 
7. Z inicjatywy Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ścinawie podjęto uchwałę w sprawie wyboru 
Rady Nominacyjnej w skład, której weszli radni: J. Sztaba, A. Groszek, A. Sitarski, J. Kotapka, J. 
Marchewka, K. Olszewska, A. Dąbrowski, uchwała weszła w Ŝycie z dniem podjęcia. Rada 
Nominacyjna przy Radzie Miejskiej w Ścinawie w komunikacie podanym do publicznej wiadomości 
wyznaczyła termin składania wniosków zawierających kandydatów do przyznania nagrody do dnia 
24 kwietnia 2009 r.  
8. Podjęto uchwałę w sprawie zasad ustalania przekazania środków budŜetowych przeznaczonych 
na wspieranie inicjatyw sołeckich, uchwała weszła w Ŝycie 14 dni od daty publikacji w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Dolnośląskiego (ogłoszenie w Dzienniku Urzędowym  z dnia 09 kwietnia 
2009 r., Nr 62, poz. 1287). Na podstawie zapisów przedmiotowej uchwały Burmistrz Ścinawy 
wydał Zarządzenie Nr G/54/2009 z dnia 2 marca 2009 r. w sprawie wskazania wysokości środków 
budŜetowych dla sołectw oraz ustalenia szczegółowych warunków przekazania środków 
budŜetowych przeznaczonych na wspieranie inicjatyw sołeckich w 2009 roku.   
9. Podjęto uchwałę w sprawie zasad udzielenia Samorządowego Stypendium Miasta i Gminy 
Ścinawa za szczególne osiągnięcia w nauce, sporcie i dziedzinach artystycznych, która weszła w 
Ŝycie po 14 dniach od opublikowania w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego ( 
ogłoszenie w Dzienniku z dnia 30 marca 2009 r., Nr 54, poz.1131).  Uchwała ma na celu 
nagradzanie, a takŜe promowanie dzieci i młodzieŜy szczególnie uzdolnionej, wspieranie ich 
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aspiracji edukacyjnych oraz motywowanie wszystkich uczniów do osiągania sukcesów w nauce, 
sporcie i dziedzinach artystycznych. Ma równieŜ mobilizować młodzieŜy do startu w olimpiadach i 
konkursach o duŜej randze, które są jednocześnie obiektywną formą oceny kandydatów do 
stypendium oraz przyczynią się do promocji naszego miasta. W bieŜącym roku zaplanowano w 
budŜecie gminy kwotę w wysokości 10 000 zł.  
10. Uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie zatwierdzono zmiany w Statucie Miejsko – Gminnego 
Zespołu Zakładów Opieki Podstawowej w Ścinawie, które weszły z dniem podjęcia.  
11. Podjęto uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienia Gminy Ścinawa do regionalnego 
programu „Odnowa Wsi w Województwie Dolnośląskim”, którą wyraŜono zgodę przystąpienia przez 
następujące sołectwa: Dębiec, Przychowa, Redlice, Ręszów. Koordynatorem programu została Pani 
Aniela Koden – Inspektor ds. działalności gospodarczej pozyskiwania środków unijnych, uchwała 
weszła w Ŝycie z dniem podjęcia.  
12. Z inicjatyw Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ścinawie podjęto oświadczenie Rady Miejskiej 
dotyczące ingerencji Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w zakres merytoryczny 
uchwały budŜetowej, które weszło w Ŝycie z dniem podjęcia.  
        
Realizacja uchwał Rady Miejskiej w Ścinawie jest ściśle powiązana z pracą organu wykonawczego 
tj. Burmistrza i jego słuŜb. Dlatego teŜ na kaŜdej sesji Rady składana jest informacja burmistrza z 
prac w okresie międzysesyjnym. Ponadto kaŜdy projekt uchwały, przedkładany Radzie z inicjatywy 
Burmistrza analizowany jest na komisjach rady, następnie opiniowany i uchwalany na sesjach.  
 

Ad. 8. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym za okres od 19.03.2009 
r. do 21.04.2009 r. 

W okresie sprawozdawczym w ramach kompetencji organu wykonawczego tj. Burmistrza Ścinawy 
rozpatrzono i załatwiono następujące sprawy:  

 
W zakresie działalności Referatu Finansów i BudŜetu: 
Zarządzeniami Nr 86 i 88 Burmistrza Ścinawy dokonano zmian w budŜecie. 
W zakresie podatków naleŜnych gminie: 
- wystawiono 30 zaświadczeń w sprawach podatkowych, 
- wystawiono 6 zaświadczeń o niezaleganiu w płatności podatków, 
- wydano 6 decyzji w sprawie umorzenia zaległości podatkowych, 
- wydano 8 decyzji w sprawie odroczenia terminu płatności naleŜności podatkowych, 
- wydano 41 postanowień w sprawie postępowania podatkowego przed wydaniem decyzji   
  dot. umorzenia zaległości podatkowych, 
- wystawiono 4 wezwania do złoŜenia informacji w sprawie podatku od nieruchomości, 
- wystawiono 84 upomnienia, 
- wydano 32 decyzje w sprawie zmiany wymiaru podatków za 2009 r., 
- przyjęto 56 wniosków o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego  
  wykorzystywanego do produkcji rolnej od producentów rolnych, 
- wydano 8 postanowień w sprawie postępowania przed wydaniem decyzji w sprawie zwrotu  
  podatku akcyzowego, 
- wydano 36 postanowień w sprawie postępowania przed wydaniem decyzji dot. wymiaru   
  podatku, 
- wydano107 decyzji w sprawie określenia limitu i zwrotu podatku akcyzowego zawartego       
  w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej – producentom rolnym, 
- sporządzono i przekazano do Wojewody Dolnośląskiego wniosek dotyczący przekazania   
  dotacji celowej na postępowanie w sprawie zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie 
  oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej oraz jego wypłatę, 
- sporządzono sprawozdania finansowe.             
                
W zakresie działalności Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego, Nieruchomości 
i Rolnictwa. 
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W drodze zarządzeń:  
1. Zatwierdzono wyniki przetargów ustnych nieograniczonych na sprzedaŜ działek 

oznaczonych numerami geodezyjnymi : 
• 424 o pow. 0,3025 ha, połoŜonej w obrębie 2 miasta Ścinawy, przeprowadzonego    

w dniu 16 marca 2009r., w wyniku którego nabywcą nieruchomości zostali Pan(i) 
Andrzej i Iwona małŜ. Soboń, którzy nabywają o nieruchomość na cele prowadzonej 
działalności gospodarczej pod nazwą Firma Handlowo-Usługowa Soboń Iwona, za 
cenę osiągniętą w wyniku przetargu w kwocie 90 800 zł. 

• 53/5  o pow. 0,1251 ha, połoŜonej w obrębie Dębiec,  przeprowadzonego w dniu 16 
marca 2009r.,w wyniku którego nabywcą  nieruchomości został Pan Krzysztof Goch, 
za cenę osiągniętą w wyniku przetargu  w kwocie 20 200 zł. 

2. Przeznaczono do sprzedaŜy nieruchomość oznaczoną numerem geodezyjnym 25/9  w obr. 
Sitno o pow. 0, 3237 ha.  

3. Powołano komisję przetargową do przeprowadzenia przetargów ustnych nieograniczonych 
na sprzedaŜ działek połoŜonych w rejonie ulicy Wiosennej oznaczonych numerami 
geodezyjnymi 430/19, 430/20, 430/21, 430/22, 430/25, 430/26, 430/27, 432/3 432/4 i 
432/14, 432/5 i 432/15, 432/6 i 432/16 w Obr.2 miasta Ścinawy. 

4. Przeznaczono do sprzedaŜy oraz ogłosił wykaz lokalu mieszkalnego o pow. uŜytkowej 41, 
88 m2 wraz z trzema pomieszczeniami przynaleŜnymi do lokalu o łącznej pow. 26, 16 m2, 
połoŜonego w Ścinawie przy ulicy Jana Pawła II nr 11/7 w Ścinawie. Cena wywoławcza do 
przetargu- 65 000 zł. 

 
W zakresie realizacji ustawy o gospodarce nieruchomościami: 

1. W drodze zarządzenia ogłoszono i podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 23/2 o pow. 100 m2, połoŜonej w obrębie Dąbrowa 
Środkowa, pod urządzenia, budowle, budynki. 

2. W drodze zarządzenia ogłoszono i podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 111 o pow. 600 m2, połoŜonej w obrębie Zaborów, pod 
urządzenia, budowle, budynki. 

3. W drodze zarządzenia ogłoszono i podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 40 o pow. 10991 m2, połoŜonej w obrębie 3 miasta 
Ścinawy, pod uprawy polowe. 

4. W drodze zarządzenia ogłoszono i podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 246/6 o pow. 1306 m2, połoŜonej w obrębie 2 miasta 
Ścinawy przy ulicy Wołowskiej, pod ogródki przydomowe. 

5. W drodze zarządzenia ogłoszono i podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 360/15 o pow. 1720 m2, połoŜonej w obrębie 2 miasta 
Ścinawy przy ulicy Jana Pawła II, pod ogródki przydomowe. 

6. W drodze zarządzenia ogłoszono i podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 269/2 o pow. 483 m2, połoŜonej w obrębie 2 miasta 
Ścinawy przy ulicy Szkolnej, pod ogródki przydomowe. 

7. W drodze zarządzenia ogłoszono i podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 154/4 o pow. 16,2 m2, połoŜonej w obrębie 1 miasta 
Ścinawy przy ulicy RóŜanej, pod garaŜe. 

8. W drodze zarządzenia ogłoszono i podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 184/2 o pow. 258 m2, połoŜonej w obrębie 1 miasta 
Ścinawy przy ulicy RóŜanej, pod ogródki przydomowe. 

9. W drodze zarządzenia ogłoszono i podano do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 846 o pow. 7345 m2, połoŜonej w obrębie 2 miasta 
Ścinawy, w celu rekreacyjno-turystycznym. 

10. Na podstawie umowy dzierŜawy, wydzierŜawiono grunt oznaczony numerem geodezyjnym 
332/6 o pow. 1088 m2, połoŜony w obrębie Tymowa, pod uprawy polowe. 

11. Na podstawie umów dzierŜawy, wydzierŜawiono grunt oznaczony numerem geodezyjnym 4 
o łącznej pow. 14100 m2, połoŜony w obrębie 4 miasta Ścinawy, pod uprawy polowe. 
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12. Na podstawie umowy dzierŜawy, wydzierŜawiono grunt oznaczony numerem geodezyjnym 
215/52 o pow. 80 m2, połoŜony w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Mickiewicza, pod 
ogródki przydomowe. 

13. Na podstawie umowy dzierŜawy, wydzierŜawiono grunt oznaczony numerem geodezyjnym 
119 o pow. 17374 m2, połoŜony w obrębie 4 miasta Ścinawy, pod uprawy polowe. 

14. Na podstawie umów dzierŜawy, wydzierŜawiono grunt oznaczony numerem geodezyjnym 
66/7 o łącznej pow. 9300 m2, połoŜony w obrębie 3 miasta Ścinawy, pod uprawy polowe. 

15. Na podstawie umów dzierŜawy, wydzierŜawiono grunt oznaczony numerem geodezyjnym 
171/5 o łącznej pow. 34,2 m2, połoŜony w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Klasztornej, 
pod garaŜe.  

16. Na podstawie umowy najmu, wynajęto grunt oznaczony numerem geodezyjnym 366, 
połoŜony w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Królowej Jadwigi, na potrzeby cyrku 
„JU REMIX” 

 
Z zakresu spraw działalności gospodarczej: 

1. Wpisano do ewidencji 6 przedsiębiorców. 
2. Dokonano zmiany w zaświadczeniu o wpisie 2 przedsiębiorców. 
3. Wykreślono 5 przedsiębiorców z ewidencji działalności gospodarczej.  
4. Wydano 4 zaświadczenia potwierdzające dane z ewidencji. 
5. Wydano 2 zaświadczenia poświadczające osobiste prowadzenie gospodarstwa  rolnego.   

 
W zakresie aktywizacji obszarów wiejskich 
1. Zorganizowano szkolenie, na które zaproszono rolników z terenu Gminy Ścinawa, które     
odbyło  się  w dniu  07.04.2009 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ścinawa. 
Na szkoleniu zostały omówione sprawy z zakresu dodatkowego ubezpieczenia upraw rolnych i 
zwierząt gospodarskich, a przede wszystkim: 

• obowiązkowe ubezpieczenie upraw z dopłatami z budŜetu Państwa, 
• obowiązkowe ubezpieczenia OC Rolników, 
• obowiązkowe ubezpieczenia budynków wchodzących w skład gospodarstwa rolnego, 
• ubezpieczenie maszyn rolniczych 

Szkolenie prowadziła CONCORDIA POLSKA –Towarzystwo Ubezpieczeń Wzajemnych. 
2. Przekazano następujące plakaty, komunikat i informację sołtysom: 

• plakat dot. dopłat obszarowych,  
• komunikat Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa we Wrocławiu 

Oddział Lubin z dnia 02.04.2009 r. o zwalczaniu chowaczy łodygowych w uprawie rzepaku 
ozimego, 

• pismo informujące o szczepieniu lisów wolno Ŝyjących,   
• pismo w sprawie organizowania targów „Ferma Świń i Drobiu” i poproszono o wywieszenie 

na tablicy ogłoszeń  w sołectwach. 
  
W zakresie dodatków mieszkaniowych  
1. W związku z realizacją zadania zgodnie z Ustawą z dnia 21 czerwca 2001 r. o dodatkach 
mieszkaniowych (Dz. U. z dnia 10 lipca 2001r.) oraz Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 28 
grudnia 2001r. w sprawie dodatków mieszkaniowych (Dz. U. Nr 156, poz.1817 ze zm.) w wydano: 

• 23 decyzje przyznające dodatek mieszkaniowy, 
• 2 decyzje odmowne. 

2. Podjęto Zarządzenie w sprawie wydzielenia lokalu mieszkalnego Nr 1, połoŜonego w budynku 
mieszkalnym Nr 2 przy ulicy Wiosennej w Ścinawie, na wynajem jako lokal zamienny. 
3. Podjęto Zarządzenie w sprawie zapewnienia lokalu zamiennego dla najemcy zamieszkującego w 
budynku mieszkalnym, połoŜonym przy ulicy Batorego 3 w Ścinawie. 
4. Podjęto Zarządzenie w sprawie wydzielenia lokalu mieszkalnego Nr 7, połoŜonego w budynku 
mieszkalnym Nr 8 przy ulicy Grunwaldzkiej w Ścinawie, na wynajem jako lokal zamienny. 
5. Podjęto Zarządzenie w sprawie zapewnienia lokalu zamiennego dla najemcy zamieszkującego w 
budynku mieszkalnym, połoŜonym przy ulicy Batorego 3 w Ścinawie. 
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6. Podjęto Zarządzenie w sprawie wydzielenia lokalu mieszkalnego Nr 8, połoŜonego w budynku 
mieszkalnym Nr 13 przy ulicy Rynek w Ścinawie, na wynajem jako lokal zamienny. 
7. Podjęto Zarządzenie w sprawie zapewnienia lokalu zamiennego dla najemcy zamieszkującego w 
budynku mieszkalnym, połoŜonym przy ulicy Batorego 3 w Ścinawie. 
8. Pismem Nr GG.71442-1/09 z dnia 23.03.2009r. wyraŜono zgodę na przedłuŜenie umowy najmu 
lokalu uŜytkowego, połoŜonego w budynku Nr 13 przy ulicy Lubińskiej w Ścinawie, do dnia 
30.06.2009r. 
9. Pismem Nr GG.7115/09 z dnia 03.04.2009r. wyraŜono zgodę na podjęcie: 

• uchwały nr 2/09 w sprawie zatwierdzenia regulaminu rozliczeń środków finansowych 
między właścicielami, a Wspólnotą Mieszkaniową, ul. Rynek 9-15, 59-330 Ścinawa, 

• uchwały nr 3/09 w sprawie uchwalenia regulaminu rozliczania zuŜycia wody, 
• uchwały nr 4/09 w sprawie ustalenia opłaty za c.o. i zaliczki na fundusz remontowy oraz 

zaliczki na koszt utrzymania nieruchomości wspólnej. 
 
W zakresie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
1. Wydano 35 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, dla 

miasta i gminy Ścinawa. 
2. Odpowiedziano na 3 wnioski o zmianę przeznaczenia działki w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego. 
3. Prowadzenie wszelkich spraw związanych z przystąpieniem do:  

− Zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta i 
Gminy Ścinawa,  

− Zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla miasta Ścinawa,  
− Zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla gminy Ścinawa 

 
W zakresie ustawy o ochronie przyrody 

1. Wydawano decyzje zezwalające na wycinkę drzew, rozpatrzono wnioski i wyraŜono zgodę 
na dokonanie pielęgnacji drzew rosnących na terenie stanowiącym własność Gminy 
Ścinawa, udzielano informacje z zakresu regulowanego ustawą o ochronie przyrody, 
zawarto umowy na zagospodarowanie wiatrołomów lub drzew przeznaczonych do wycinki. 
Występowano o wydanie zezwolenia na wycinkę. Zawarto umowy o wprowadzanie zielni na 
tereny skwerów i parków połoŜonych w obrębie miasta. Ilość spraw rozpatrzonych - 12 szt. 

2. Pielęgnacja drzew na terenie miasta Ścinawa. Usuwanie drzew chorych , obumarłych i 
zagraŜających bezpieczeństwu. Pielęgnacja terenów zielonych 1 sprawa.  

3. Wprowadzono zieleń na tereny skwerów i parków połoŜonych w obrębie miasta Ścinawa – 
2 sprawy.  

 
W zakresie ustawy o gospodarce nieruchomościami 
Wydano opinie, co do zgodności z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w zakresie wstępnych projektów podziału nieruchomości – w ilości 1 sztuk. 
 

W zakresie działalności Referatu Inwestycji i Ochrony Środowiska 

Prace w trakcie realizacji: 
• I i II etap zadania: kanalizacji sanitarnej, deszczowej, nawierzchni ulic Reymonta, 

Słowackiego, Sienkiewicza, Kilińskiego, Spacerowa;  
• Remont dachu oraz wykonanie instalacji odgromowej na Sali gimnastycznej przy 

Gimnazjum Publicznym w Ścinawie;  
• Przebudowa remizy straŜackiej w Tymowej;  
• Remont świetlicy wiejskiej w Tymowej;  
• Remont dachu oraz wykonanie instalacji odgromowej na Sali gimnastycznej przy 

Gimnazjum Publicznym w Ścinawie;  
• Remont Remizy straŜackiej przy ul. Mickiewicza w Ścinawie;  
• Projekt sieci wodno-kanalizacyjnej przy ul. Wiosennej;  
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• Projekt sieci wodno-kanalizacyjnej do budynku przy ul. Leśnej; 
Zakończone inwestycje: 

• I i II etap budowa oświetlenia w parku miejskim w Ścinawie;  
• Rozbiórka budynku po mleczarni w miejscowości Przychowa;  
• Wymiana stolarki okiennej w sali gimnastycznej przy szkole podstawowej  

w Tymowej;  
 
W zakresie zamówień publicznych  

1. W wyniku wyłonienia Wykonawcy w drodze przetargu nieograniczonego podpisano umowę 
na zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa toalet przy świetlicy w Zaborowie – etap II”. 

2. W wyniku wyłonienia Wykonawcy w drodze przetargu nieograniczonego podpisano umowę 
na zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa kanalizacji sanitarnej, deszczowej, nawierzchni ulic, 
chodników – ulice: Kilińskiego, Reymonta, Słowackiego. – drogi – etap I”. 

3. W wyniku wyłonienia Wykonawcy w drodze przetargu nieograniczonego podpisano umowę 
na wykonanie usługi pn.: „Sporządzanie operatów szacunkowych wycen wartości 
nieruchomości niezbędnych do realizacji zadań gminy wynikających z ustawy z dnia 21 
sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami (t. j. Dz.U. z 2004r., Nr 261, poz.2603 ze 
zm.) i innych ustaw zgodnie z polskimi normami, normami branŜowymi i przepisami 
obowiązującymi w Polsce”. 

4. W drodze przetargu nieograniczonego wyłoniono wykonawcę na zadanie inwestycyjne pn.: 
„Budowa przyłącza wody, kanalizacji rozdzielczej wraz z nawierzchnią drogi ul. Leśna”. 

5. Ogłoszono przetarg nieograniczony na wykonanie usługi: pn.: „Dowóz uczniów 
zamieszkałych na terenie gminy Ścinawa do szkół: Szkoły Podstawowej w Zaborowie, 
Szkoły Podstawowej Nr 3 w Ścinawie oraz do Gimnazjum Publicznego w Ścinawie oraz 
powrót do miejsca zamieszkania. Dowóz uczniów niepełnosprawnych z terenu Gminy 
Ścinawa do szkół: Zespołu Szkół Specjalnych w Lubinie oraz Zespołu Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących w Lubinie oraz powrót do miejsca zamieszkania.”. 

 
W zakresie działalności Referatu Ogólnego i Spraw Obywatelskich 

1. Podpisano umowę z firmą WASCO z Gliwic na zakup dodatkowych licencji 
do elektronicznego obiegu dokumentów INTRADOK - w ramach Zintegrowanego Systemu 
Informacyjnego Dolnego Śląska. Dokonano równieŜ zapłaty na podstawie faktury VAT.  

2. Trwają prace nad skonfigurowaniem strony internetowej 
http://bip.uig.scinawa.dolnyslask.pl/ w ramach Zintegrowanego Systemu Informacyjnego 
Dolnego Śląska. 

3. Przekazano wymagane sprawozdania statystyczne z działalności Gminy Ścinawa, za 
pomocą elektronicznego portalu sprawozdawczego GUS. 

4. Dnia 1 kwietnia odbyło się spotkanie w sprawie przekształcenia ZGK.   
5. Sporządzono projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Rady Społecznej 

MGZZOP.                                                                  
6. Wystosowano pismo do Wojewody Dolnośląskiego w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 

do prac Rady Społecznej na nową kadencję  
7. Wystosowano pismo do Komisarza Wyborczego w Legnicy celem zaktualizowania danych w 

Rejestrze Korzyści.  
8. Wypowiedziano umowę na Internet bezprzewodowy BLUECONNECT - z zachowanie 1 

miesięcznego okresu wypowiedzenia. 
9. Podpisano skierowania dla 6 osób bezrobotnych na organizację prac interwencyjnych w 

ramach programu "Bezrobotni dla gospodarki wodnej". 
10. Trwają pracę nad aktualizacją kart usług i formularzy wniosków.  
11. Trwają pracę nad rozbudową jednolitego rzeczowego wykazu akt w klasach III i IV rzędu. 
12. Trwają pracę nad oceną stanowisk pracy wyposaŜonych w monitor ekranowy oraz 

zakończono pracę dotyczące aktualizacji oceny ryzyka zawodowego pracowników tut. 
Urzędu  zgodnie z obowiązującymi przepisami BHP. 
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13. Rozpatrzono wnioski dotyczące inicjatyw sołeckich - wszystkie pozytywnie. Przekazano 
pisemna odpowiedź.   

 
Z zakresu Urzędu Stanu Cywilnego 

1. Sporządzono 3 akty małŜeństwa. 
2. Sporządzono 3 akt zgonu. 
3. Sporządzono decyzje o sprostowaniu aktów. 
4. Wydano 6 postanowień stwierdzających brak okoliczności wyłączających zawarcie 

małŜeństwa. 
5. Sporządzono decyzję o umiejscowieniu aktu małŜeństwa. 
6. Sporządzono 2 decyzje o uzupełnieniu aktów stanu cywilnego.  
7. Sporządzono 2 decyzje o zmianie imienia. 
8. Sporządzono 59 odpisów aktów stanu cywilnego. 

 
Z zakresu dowodów osobistych: 
1.  Wydano 11 dowodów. 
2.  Przyjęto 58 wniosków na nowy dowód. 
1. UniewaŜniono 57 dowody (z powodu: zmiany danych, utraty, zniszczenia, utrata terminu 

waŜności). 
2. Wystawiono 13 zawiadomień o utracie waŜności dowodu.. 
3. Wysłano 15 wniosków NIP-3 do urzędu skarbowego. 
4. Rozpatrzono 3  sprawy o wyrobienie dowodu osobistego w innym urzędzie.  
5. Wydano 4 wnioski o udostępnienie danych. 
6. uniewaŜniono 6  dowodów w innym urzędzie.  
  
Z zakresu biura ewidencji ludności:  
1. Przyjęto 18 zgłoszeń wymeldowania z miejsca pobytu stałego. 
2. Przyjęto 5 zgłoszeń pobytu stałego. 
3. Przyjęto 13 zgłoszeń pobytu czasowego trwającego ponad 3 miesiące. 
4. Zameldowano na pobyt stały 3 noworodki oraz wystąpiono o nadanie  
    Nr PESEL do MSWiA Warszawa. 
5. Dokonano aktualizacji 5 aktów małŜeństwa. 
6. Dokonano aktualizacji 9 aktów zgonu. 
7. Wszczęto 2 postępowania administracyjne o wymeldowanie na wniosek strony. 
8. Wydano 2 decyzje z orzeczeniem o wymeldowaniu z miejsca pobytu stałego.  
9. Wydano decyzję o umorzeniu postępowania administracyjnego. 
10. Wystawiono 26 poświadczeń zameldowania na pobyt stały. 
11. Sporządzono kwartalne sprawozdanie z rejestru wyborców. 
12. Wydano 11 zezwoleń na sprzedaŜ napojów alkoholowych. 
13. Wystawiono zaświadczenie potwierdzające dokonania opłaty za korzystanie z zezwoleń na 
sprzedaŜ napojów alkoholowych. 
14. Udzielono 26 odpowiedzi na wniosek o udostępnienie danych z ewidencji ludności 
   zbioru PESEL oraz ewidencji wydanych i uniewaŜnionych dowodów osobistych  
 
W zakresie działalności Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki  
1. Przesłano do Kuratorium Oświaty we Wrocławiu informację w zakresie inwestycji w placówkach 

oświatowych gminy w 2008 roku; 
2. Przesłano do Kuratorium Oświaty we Wrocławiu informacje o liczbie uczniów podlegają 

obowiązkowi nauki (16 – 18 lat) zameldowanych na terenie Gminy Ścinawa, liczbie 
przyznanych stypendiów wraz z scalonymi bazami danych ze szkół i przedszkola w ramach SIO 
według stanu na 31.03.2009 r.; 

3. Przesłano do Kuratorium Oświaty we Wrocławiu informację o szacunkowych danych 
dotyczących liczby uczniów uprawnionych do objęcia Rządowym programem pomocy uczniom 
w 2009 r. „Wyprawka szkolna”; 
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4. W ramach rządowej dotacji celowej na podstawie złoŜonych w sierpniu i wrześniu 2008 r. 
wniosków wydano kolejne decyzje o przyznaniu świadczenie pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym w postaci stypendium szkolnego na okres I – VI 2009 r. dla 165 uczniów z Gminy 
Ścinawa. Na sfinansowanie stypendiów Gmina otrzymała w kwocie 88.116 zł. Miesięczna 
wysokość stypendium wynosi 80 zł, 85 zł, 108 zł, 128 zł i uzaleŜniona jest od dochodu na 
osobę w rodzinie ucznia; 

5. Przygotowano umowę o usługę transportową oraz niezbędne materiały do ogłoszonego 
przetargu na dowóz uczniów do szkół w roku szkolnym 2009/20010, na zadanie:  

a) Dowóz uczniów zamieszkałych na terenie gminy Ścinawa do szkół: Szkoły 
Podstawowej w Zaborowie, Szkoły Podstawowej Nr 3 w Ścinawie oraz do 
Gimnazjum Publicznego w Ścinawie oraz powrót do miejsca zamieszkania, 

b) Dowóz uczniów niepełnosprawnych z terenu Gminy Ścinawa do szkół: Zespołu Szkół 
Specjalnych w Lubinie oraz Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w 
Lubinie oraz powrót do miejsca zamieszkania; 

6. Zawarto porozumienie ze Starostwem Powiatowym w Lubinie w sprawie wykonywania na 
terenie Gminy Ścinawa zadań z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej realizowanej 
przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Lubinie; 

7. Dokonano wpisu aktualizacyjnego w Gminnym Rejestrze Instytucji Kultury w związku ze zmianą 
statut i nazwy Centrum Kultury i Turystyki w Ścinawie;  

8. Przesłano do Kuratorium Oświaty we Wrocławiu zatwierdzone zmiany w arkuszach 
organizacyjnych szkół Gimnazjum Publicznego w Ścinawie i Szkoły Podstawowej w Tymowej; 

 
Brałem udział w następujących spotkaniach i imprezach okolicznościowych: 

• Udział w X Forum Gospodarczym w Kudowie, 
• Spotkanie z inwestorem  
• Spotkanie z nadleśnictwem Lubin  
• Spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim we Wrocławiu  
• Udział w Wieczornicy zorganizowanej przez CKiT  
• Udział w kiermaszu Wielkanocnym we Wrocławiu  
• Udział w Gminnym Turnieju Piłki NoŜnej  
• Udział w „Śniadaniu Wielkanocnym” w Gimnazjum Publicznym w Ścinawie 
• Udział w konferencji we Wrocławiu poświęconej Programowi Rozwoju Obszarów Wiejskich  
• Udział w uroczystym rozdaniu dyplomów Uczelni Zawodowej Zagłębia Miedziowego  
• Udział w koncercie charytatywnym Równych Szans ze Ścinawy w Lubinie  

 

Ad. 9. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski.  
Radny Andrzej Groszek wnioskuję o podjęcie działań zmierzających do wydania zakazu 
umieszczania ogłoszeń na drzewach.  
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa ludzie będę przypinać ogłoszenia na drzewach, jest to sytuacja 
nie do wychwycenia, aczkolwiek niezbyt estetycznie to wygląda. 
Radny Mirosław Kraśniański wnioskuję o umieszczenie tabliczki informującej o typie przystanku 
przy ustawionym oznakowaniu przystanku  
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa jeŜeli jest umieszczony znak przystanku dotyczy on zarówno 
dowozu dzieci do szkoły i PKS. Nadmienię, iŜ pracownik tut. Urzędu wraz z pracownikiem 
Starostwa Powiatowego w Lubinie dokonują przeglądu znaków drogowych na terenie Gminy 
Ścinawa. 
Radny Andrzej Groszek wnioskuję o umieszczenie fotoradaru w miejscowości Turów. 
 
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa umieszczenie fotoradaru w miejscowości Turów nie jest prostą 
sprawą, jest to jak najbardziej zasadne, od strony technicznej, organizacyjnie, uzgodnień czy 
właściciel będzie to akceptował. 
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Burmistrz Ścinawy wystąpiliśmy do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o ustawienie 
fotoradaru w Turowie, wniosek został rozpatrzony negatywnie, ponowiliśmy wniosek, w chwili 
obecnej czekamy na odpowiedź.  
Radny Arkadiusz Dąbrowski wnioskuję o zlecenie wykonania remontu cząstkowego nawierzchni 
dróg gminnych na terenie Gminy Ścinawa masą bitumiczną. 
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa tyle dróg będzie wyremontowanych, na ile starczy nam środków 
finansowych, w chwili obecnej juŜ ich prawie nie ma.  
Radna Krystyna Olszewska wnoszę o udroŜnienie przepływu pod drogą gminną w Chełmku 
Wołowskim przy posesji 12-13 oraz wykonanie kratki przykrywającej studzienkę ściekową oraz 
usunięcie z drogi kamieni granitowych, bo zagraŜają bezpieczeństwu korzystających z tej drogi 
mieszkańcom.  
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa nie mamy w budŜecie pieniędzy na ten cel, jeŜeli czas                 
i moŜliwości na to pozwolą wykonają to pracownicy w ramach prac interwencyjnych.  
Radny Andrzej Sitarski wnoszę o dokonanie zmiany na stronie internetowej www.scinawa.com.pl  
w zakładce Kultura - aktualnie ŚOK zmieniono na CKiT w Ścinawie. 
Kierownik Referatu Ogólnego i Spraw Obywatelskich sprostowanie zostało zamieszczone.  
Radny Andrzej Sitarski wnoszę o naprawę chodników w centrum miasta ulic: Mickiewicza, 
Grodzkiej, Rynek, Robotniczej, Głogowskiej.  
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa będziemy wykonywać tyle na ile starczy nam środków 
finansowych, na Komisji BudŜetu był poruszany ten temat. Będą robione ul. Głogowska i Szkolna, 
jest to na etapie uzgodnień z konserwatorem; poszło juŜ zgłoszenie do Starostwa Powiatowego.  
Radny Jan Hałas wnioskuję o zmianę statutu w sprawie przyznania Nagrody Miasta i Gminy 
Ścinawa, zgodnie z uchwałą NSA  
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa inicjatywa równieŜ moŜe wyjść od Państwa, jeŜeli istnieje taka 
potrzeba nie wiedzę problemów, aby Urząd przygotował zmiany do statutu dot. przyznania 
nagrody.  
Radny Arkadiusz Dąbrowski wnioskuję o umieszczenie znaku D-42 (teren zabudowany) od strony 
miejscowości Dębiec na wysokości ul. Chobieńska 34.  
Burmistrz Ścinawy po kontroli jaką przeprowadził na terenie gminy Ścinawa pracownik Urzędu 
wraz z pracownikiem Starostwa Powiatowego w Lubinie otrzymaliśmy informację, iŜ na naszym 
terenie stanowczo za duŜo jest znaków drogowych. Państwo wnioskujecie o ustawienie nowych,    
a stare znaki maja być ściągane.  
Radny Andrzej Sitarski co z herbem na budynku straŜy w Ścinawie? 
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa herb został odtworzony w takim samym kształcie jaki był przed 
remontem i na tym etapie nie będzie Ŝadnych zmian.  
Radny Andrzej Sitarski czy i kiedy została zainstalowana dodatkowa lampa na targowisku             
w Ścinawie?  
Inspektor ds. inwestycji  na planie zagospodarowania przestrzennego nie był do końca czytelny 
punkt, który wymagał uzgodnienia z konserwatorem zabytków. Wniosek do Starostwa został 
uzupełniony o uzgodnienia konserwatora, myślę, Ŝe niebawem otrzymamy pozwolenie na budowę i 
będziemy przystępować do działania.  
Radny Jerzy Sztaba dlaczego nie otrzymałem odpowiedzi w sprawie pracy Z-cy Burmistrza Pani 
Wendzonki? Czy dalej pracuje i czy będzie pracowała w naszym Urzędzie? 
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa praca Pani Wędzonki jest sprawą tylko i wyłącznie jej 
pracodawcy, w tej kwestii podejmie takie decyzje, jakie będzie uwaŜał za zasadne.  
Kierownik Referatu Ogólnego i Spraw Obywatelskich informacja nt. pracy Pani Wędzonki została 
przez burmistrza udzielona na sesji w dniu 26 marca 2009 r., co zostało odnotowane w protokole.  
Radna Krystyna Olszewska kiedy Pan Burmistrz przedstawi zaktualizowany Wieloletni Plan 
Inwestycyjny na lata 2007 - 2013 ?  
Radny Mirosław Kraśniański kiedy zostanie przedstawiony plan remontów budynków komunalnych 
na 2009 r.?  
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa WPI w najbliŜszym czasie będzie uaktualniony, równieŜ 
zaktualizowany będzie plan remontów zasobów komunalnych.  
Radny Andrzej Groszek ile zespół ds. pozyskiwania środków unijnych pozyskał pieniędzy?  
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Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa na tyle ile mamy moŜliwości zarówno prawnych jak                   
i finansowych czynimy starania.  
Radny Zdzisław Cichuta jaki zakres prac obejmuje remont budynku Reymonta 25? Budynek         
w fatalnym stanie technicznym  
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa remont został podjęty z inicjatywy burmistrza, odwiedziliśmy ten 
budynek komisyjnie. BieŜące rzeczy tj. dach, wejście, klatka schodowa, schody zostaną zrobione.  
Radny Zdzisław Cichuta czy zadanie pn. „Budowa kanalizacji rozdzielczej i przyłącza wody wraz      
z nawierzchni drogi i chodników przy ul. Leśnej” zostanie w tym roku wykonane kompleksowo, jak 
Pan zapewniał mieszkańców, łącznie z barakiem po byłym SKR. Jednoczenie muszę nadmienić, Ŝe 
nie ujął Pan tego zadania w budŜecie na 2009 r. wiedząc o tym, Ŝe pozwolenie na budowę traci 
moc 30 czerwca 2009 r.; dopiero po weryfikacji to Rada Miejska przywróciła to zadanie do budŜetu 
na 2009 r.  
Inspektor ds. inwestycji w chwili obecnej jesteśmy po przetargu, będzie wykonany wodociąg i 
kanalizacja na długim odcinku, na dzień dzisiejszy tylko to zostanie wykonane. Jest aktualizowany 
projekt na budynek po SKR, realizacja jego będzie trwała ok. 3 miesiące,; gady będziemy mieli 
gotowy projekt wraz z pozwoleniami chcemy rozpocząć kanalizację dla tego budynku 
Radny Mirosław Kraśniański kiedy przedstawi Pan projekt uchwały w sprawie przekształcenia ZGK 
Ścinawa?  
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa sprawa jest na etapie rozmów; statut Zakładu jest                    
w opracowaniu radcy prawnego. Formą organizacyjną pozostanie zakład budŜetowy. Pan dyrektor 
do dnia 8 maja ma przedstawić plan naprawczy tego zakładu.  
Radny Arkadiusz Dąbrowski kiedy rozpoczną się prace związane z budową oświetlenia przy ul. 
Wrocławskiej i proszę o przybliŜenie zakresu tych prac? 
Inspektor ds. inwestycji projekt oświetlenia został zlecony, zostały juŜ wydane warunki 
przyłączenia z Energetyki, trwa realizacja projektu.  
Radny Jan Kotapka wnoszę o uporządkowanie terenu ścinawskich błoni z pobitych butelek oraz     
o wymianę pisaku w piaskownicy na placu zabaw  
Dyrektor ZGK piasek został zamówiony, jurto będzie wymieniony na nowy.  
Radny Mirosław Kraśniański czy zostaną wyrównane drogi gminne w miejscowości DłuŜyce jak 
równieŜ drogi w miejscowości Jurcz, o co wnioskował sołtys wsi? 
Dyrektor ZGK drogi gminne będą robione w maju, jest zlecenia dla zakładu, materiał został 
zakupiony, zostało wytypowanych 6 miejscowości, poniewaŜ na tyle starczyło pieniędzy, DłuŜyc te 
remonty nie obejmują, jest natomiast Jurcz.  
Pani Wanda Kucner proszę o rozstawienie koszty na śmieci obok ścinawskiego basenu oraz 
pomiędzy błoniami a drogą na stację PKP. 
Dyrektor ZGK ustosunkujemy się do tego.  
Pani Wanda Kucner proszę o udzielenie informacji, kto wyraził zgodę na wycięcie dębu w parku      
w alei od strony Ośrodka Alzheimerowskiego? 
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa w drzewo to uderzył piorun i w związku z tym postanowiono je 
wyciąć.  
Radna Krystyna Olszewska jaki jest wynik kontroli zarządzonej przez Burmistrza w budynkach 
uŜyteczności publicznej i jakie są potrzeby finansowe na realizację wyników kontroli?  
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa w chwili obecnej koszty wyników pokontrolnych są na etapie 
opracowania.  
Radny Zdzisław Cichuta po raz trzeci składam wniosek o dokończenie kanalizacji przy posesji 
RóŜana 4 – sprawa priorytetowa, poniewaŜ na ściany wszedł grzyb i wilgoć, a mieszkańcy obecnie 
juŜ od 2,5 roku nie mogą się doprosić zakończenia zadania zarówno w Urzędzie Miasta i Gminy 
Ścinawa oraz Zakładzie Gospodarki Komunalnej. Jest to Ŝenujące, Ŝe tak długo to trwa, a 
mieszkańcy Ŝyją w karygodnych warunkach. Ostatnia wypowiedz Burmistrza w tej sprawie z dnia 
08.012.2008 r. brzmi: problemy kanalizacji budynku przy ul. RóŜanej 4 dyrektor ZGK w Ścinawie 
zadeklarował rozwiązać do końca marca 2009 r.  
Dyrektor ZGK udzielę Panu odpowiedzi po sprawdzeniu stanu faktycznego.  
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Radny Mirosław Kraśniański w imieniu członków Komisji Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa 
publicznego wnioskuję o przedstawienie zakresu remontu budynku komunalnego przy ul. 
Reymonta 25. 
Dyrektor ZGK budynek, ten został ujęty w planie remontów budynków komunalnych na rok 2011, 
w związku z tragedia jaka się wydarzyła w Kamieniu Pomorskim jest taka konieczność, aby 
przełoŜyć go do planów remontów na ten rok.   
Radny Andrzej Sitarski wnoszę o natychmiastowe załatanie dziury w chodniku przy                  
ul. Głogowskiej 8. 
Dyrektor ZGK postaramy się jeszcze dziś to sprawdzić.  
Radny Zdzisław Cichuta czy jest odpowiedz z GDDKiA z Wrocławia w sprawie budowy chodnika 
wzdłuŜ drogi krajowej E-36 od przejazdu kolejowego do zabudowań ulicy Leśnej, pytałem o to w 
grudniu. 
Burmistrz Ścinawy otrzymaliśmy odpowiedz od GDDKiA, Ŝe przystąpią do praw w roku 2009/2010 
w miarę posiadanych środków finansowych.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 
12.15 zamknął obrady LII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 
 
Na tym protokół zakończono. 
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